



REF: 24080501

Regarding Fraudsters Impersonating Employees of Our Hospital & Fraudulent Use of the Hospital Name
Solemn Declaration from Hong Kong Adventist Hospital (“Hospital”)

We have recently discovered that fraudsters are pretending to be our Hospital employees. They are using our logo without permission to create fake business cards and contacting other institutions using the name of “Hong Kong Adventist Hospital”. We have reported this case to the relevant law enforcement agencies.

Hong Kong Adventist Hospital hereby declares that any unauthorized behavior is illegal, and the Hospital reserves the right to pursue legal liability.

All communications from the Hospital are conducted through formal official channels. We advise the public to verify the authenticity of any communication they receive claiming to be from the Hospital. If you have any doubt, please feel free to check our official website or call the Hospital directly.

For any inquiries, please contact:
Tel: 3651 8888 Email: hkahinfo@hkah.org.hk

Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road
August 6, 2024

有關騙徒偽冒本院職員及不恰當使用本院名義事宜
香港港安醫院(本院) 嚴正聲明

最近我們發現有騙徒冒充本院員工，未經許可使用本院標誌並偽造名片，並以「香港港安醫院」的名義與其他機構聯絡。對此，本院已向有關執法部門報案。

香港港安醫院特此聲明，任何未經授權的行為均屬違法，本院將保留追究法律責任的權利。

本院所有通訊均透過正式官方渠道進行。為此，我們建議公眾在收到任何聲稱來自本院的通訊時，應先確認其真實性。歡迎透過本院的官方網站或直接致電本院核實。

如有任何查詢，請聯絡：

電話：3651 8888 電郵：hkahinfo@hkah.org.hk

香港港安醫院—司徒拔道

2024年8月6日